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Με τους Ε.Π.Υ υπάρχει μεγάλη αναστάτωση στην Κ.Ο., όπου θεωρούν ότι 
εμπαίχθηκαν, αιρού επι Κοεχρουδάκη ζητήθηκαν 10 ονόματα από κάθε 
βουλευτή, τα οποία διαβιβάσθηκαν στο ΥΕΘΑ και τελικά, άλλοι πέτυχαν 
2, άλλοι 5, άλλοι πάνω από 10.
Οι βολές απευθύνονται περισσότερο στο γραφείο του Πρωθυπουργού και 
λιγότερο στο ΥΕΘΑ.

Ο Αποστολάκης μου είπε ότι του μιλήσατε, προιρανώς (;) επί παρουσία 
του Ακη. Θα σας είπε για μικτό σύστημα μορίων και εκτός μορίων που 
ε<ράρμοσαν.

Η κατάσταση είναι έκρυθμη και έχω ιδίαν αντίληψη.

Απευθύνω θερμή παράκληση που θα δείξει γενναιότητα εκ μέρους σας και 
θα τύχει ένθερμης αποδοχής. Διατάξτε ΤΩΡΑ την ακύρωση της 
διαδικασίας πρόσληψης των ΕΠΥ Στρατού και Αεροπορίας (δεν έχουν 
ανακοινωθεί ονόματα !) και ζητήστε θεαματικά να ξαναγίνει ο 
διαγωνισμός με αμιγές σύστημα μορίων, π.χ. όπως έγινε στο 
Πυροσβεστικό Σώμα, όπου εδώ και βδομάδες ανακοινώθηκαν τα ονόματα 
και κανείς δεν τόλμησε να παραπονεθεί για τίποτε.

Πείτε μου να το ανακοινώσω ΤΩΡΑ και θα δείτε αλλαγή κλίματος, 
αύριο πρωί στη Βουλή και αύριο βράδυ στου Μαξίμου.


